

公司简介

Company profile

密友集团-昆山市密友装备制造有限责任公司，坐落于美丽的江南水乡—江苏昆山市，这里东接上海、西邻苏州。集团创建于1985年，是专业设计和制造粉体设备、机械密封、搅拌装置、压力容器、纳米材料的国家高新技术企业。公司总资产4.8亿，总注册资本2.18亿元，注册商标“密友”已是中国驰名商标。

公司是全国颗粒表征与分检及筛网标准化技术委员会成员单位，中国非金属矿工业协会矿物加工利用技术专业委员会常务理事单位，中国碳酸钙工业协会副理事长单位，中国农药协会常务理事单位，粉碎行业中第一家拥有制药GMP制造许可证，气流粉碎机在行业中排名第一，被行业指定起草制定国家标准二项。

公司自创立以来，不断创新，实现了跨越式的发展，现已发展成为国内一流的粉体装备研发生产企业，可根据客户需要，设计制造专用的绿色环保智能粉碎混合系统、农药水悬浮剂一体化成套环保设备、涂料成套装备环保生产线、惰性气体保护气流粉碎系统。产品已列入国家火炬计划项目，创新基金项目，获得发明专利5项，实用新型专利28项，外观设计专利2项。

公司创新采用成熟的气流粉碎技术研发出绿色环保智能型气流粉碎混合系统，以满足农药行业，农药产品的多品种混合粉碎和再混合的特殊工艺要求，同时通过特殊设计，采用密闭循环喷淋装置操作达到生产过程无粉尘外泄，满足农药行业绿色环保要求。产品畅销全国各省、市、自治区，直辖市，出口美国、德国、法国、埃及、越南、印度、韩国、巴基斯坦、台湾等二十多个国家和地区。

公司本着质量第一、服务第一、平等互利、真诚合作的宗旨，热忱欢迎国内外客商来我公司参观指导，密友将是您永远的亲密之友。

Miyou Group was established in 1985, located in Jiangsu Kunshan Technological and Industrial Park. Miyou group owns the total assets of 480 million RMB, total registered capital of 218 million RMB. Our company is a hi-tech enterprise in Jiangsu province involving in a wide range of Pulverizer equipment, Mechanical seals, Reactors, Nano materids. Miyou owns the world first-class modern processing and testing equipment 218 sets,so as to assure the quality for our mechanical products. We've passed the certifications of ISO9001:2008, Miyou Brand has already recognized as Well-known Brand of China by the State Administration for Industry and Commerce.

The company is the characterization of particles and sorting and screen Standardization Technical Committee member units, China Non-metallic Minerals Industry Association Professional Committee of mineral processing technology of standing director unit, China Calcium Carbonate Industry Association and vice president of units, China Association executive director units, crushing industry first with the pharmaceutical GMP manufacturing license, airflow grinder in the industry ranked first, industry was designated the drafting national standards two.

The company since its inception, and constantly innovation, to achieve a leap-forward development, has become the domestic first-class powder equipment R & D and production enterprises, according to customer needs, design and manufacture of special green intelligent grinding and mixing system, inert gas protection airflow pulverizing system. Products have been included in the national Torch Program projects, the project of innovation fund, obtained 5 invention patents, 28 utility model patents, 2 appearance design patents.

The company innovation adoption mature airflow grinding technology research and development of green intelligent gas flow crushing mixing system, to meet the needs of the pesticide industry, pesticide product much breed mixes crushed and then mixed with special requirements, at the same time through special design, using the closed cycle spray device operation to achieve the production process without dust leakage, meet the green environmental protection requirements of the pesticide industry. Best selling products of the provinces, municipalities and autonomous regions, municipalities directly under the central government, export to the United States, Germany, France, Egypt, Vietnam, India, Korea, Pakistan, Taiwan more than 20 countries and regions.

The company in line with quality first, service first, equality and mutual benefit, sincere cooperation of the purpose, warmly welcome domestic and foreign merchants to visit the guidance of my company, friends will be your close friends forever.

产品质量是密友人的生命

Quality is the life of our company

目 录

QYF型流化床气流粉碎机.....	1
QYF Fluidized-bed Jet Mill	
实验室用台式气流粉碎机	3
Jet Mill used in Lab	
符合GMP要求的气流粉碎机组	5
Jet Mill Unit Certificated by GMP	
QBF型惰性气体保护气流粉碎系统	7
QBF Inert Gas Protection Jet Mill System	
电子级材料专用流化床气流粉碎机.....	9
Fluidized-bed jet mill specially for Electronics materials	
电子级材料专用高精度微米分级机.....	10
Air Classifier specially for Electronics materials	
绿色环保智能型气流粉碎混合系统.....	11
The Milling and Mixing System for Pesticide	
QYN型超音速气流粉碎机.....	13
QYN Ultrasonic Jet Mill	
粉碎、研磨、分级、环保生产线	14
Roller Milling and Classifying Production Line	
WFJ型卧式微米分级机	15
WFJ horizontal micron grade machine	
LFJ型立式微米分级机.....	17
LFJ Vertical micron grade machine	
农药水悬浮剂一体化成套环保设备	19
SC formulation plant milling & mixing system	
涂料成套装备环保生产线	21
Environmental protection Painting Production System	
SJM型湿法立式搅拌磨.....	23
SJM Vertical Agitated Wet Ball Mill	
MYW型卧式砂磨机.....	25
MYW Horizontal Sand Mill	
ABM型卧式珠磨机	26
ABM type Agitated Bead Mill	
在线检测智能化气流粉碎系统.....	27
On-line Test Intelligent Jet Mill System	
QSF型深冷气流粉碎系统.....	28
QSF Deep-cold Jet Mill System	
环 辊 磨	29
Roller Mill	
星型出料阀、精密过滤器	30
Star-shaped unloaders & precise filter	
粉碎机、分级机应用实例	31
Applications of Jet Mill and Micron Grader	
目数与筛网对照表及物料的莫氏硬度对照表	36
Comparison Table of Mesh and Screen	
Comparison Table of Material Hardness (Moh's scale) (Partial)	